
   

   

Verslag Ouderraad donderdag 9 maart 2023. 
 

Aanwezig: 
Juf Kristel, Ernest Bossuyt, Ineke Hennus, Ines Cabuy, Roel Vingerhoets (verslaggever), Veerle 
Van Nieuwenhove. 
 

Verontschuldigd: 
Meester Bart, Evelien Hofmans, Fatima Bouhdifi, Gwladys Verstraete, Katrien Van Beneden, 
Pieter Bral, Sofie Lamar, Stijn Verbruggen, Wim Janssens. 
Vriendin van de ouderraad: 
Katrien Klewais (Naaiatelier). 
 
1. Activiteiten ouderraad 

 Zwerfvuilactie: We schrijven ons in op de gemeentelijke zwerfvuilactie voor de 
Dijleweg te Rijmenam.  Het eerste luik van deze actie is afgestemd op 
jeugdverenigingen en het tweede deel (dat tweemaal per jaar loopt) op verenigingen 
en organisaties, die zich kunnen opgeven voor 1 van 8 straten.  In ruil voor een bedrag 
van de gemeente, zullen we tussen 1 maart en 30 april ’23 het zwerfvuil in deze straat 
verzamelen. 

 Bieractie: D'Ravotter en Vadderik van Weyneshop Brewery zullen worden 
geïntroduceerd op het schoolfeest aangezien mensen bier zoals Duvel meestal drinken 
vanaf juni.  Op zaterdag 3 juni ‘23 kunnen deze lokale bieren dus worden geproefd en 
besteld.  De deadline voor de bestellingen is een week nadien, zodat er 2 weken later 
kan worden geleverd en op 27, 28 of 29 juni ’23 afgehaald.  Het betreft hier telkens 24 
flesjes van blond of bruin bier (of een mengeling van 50/50).  Ernest regelt alles met de 
brouwerij en zorgt voor de bestelbrief terwijl Stijn zorgt voor een flyer en de 
betalingen. 

 BBQ 
 Pyamafuif: Hier in de school op vrijdag 8 of 15 september ’23. 
 Brasserie Marie 
 Driekoningen zingen 
 Bloembollenactie 
 Rommelmarkt (Ernest en Ineke): Volgend jaar?  Buurt aanspreken, met standgeld, ev. 

fuif eraan koppelen of combineren met iets anders (en dan gemeenschappelijke toog).  
Of gewoon kleding verzamelen (wat ook geld opbrengt). 

 
2. Samenstelling ouderraad en schoolraad 

 Stijn zetelt voor de ouderraad in de schoolraad (naast Ineke en Roel). 
 Voor wat betreft de ouderraad is Ineke (co-)voorzitster (nu nog met Veerle en vanaf 

volgend schooljaar alleen).  Ze krijgt hierbij zowel hulp van Evelien (die wel een aantal 
zaken op zich wil nemen om acties te ondersteunen) als Stijn (die eveneens geen 
ondervoorzitter of zo wil zijn maar wel ev. vergaderingen wil leiden).  Hiernaast 
kunnen we gelukkig nog steeds rekenen op alle andere leden alsook op Ines als 
penningmeester en Roel als secretaris. 
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 Een ledenwerving kan door bvb. mensen aan te spreken op het schoolfeest.  Een 

aantal jaren geleden hadden we een flyer met een vacature.  Op de info-avond aan het 
begin van dit schooljaar hebben Roel bij de kleuters en Ineke/Veerle bij de lagere 
school getracht om mensen warm te maken voor de ouderraad.  Er zijn mensen die in 
de ouderraad zitten om te helpen en als aanspreekpunt voor ouders te fungeren.  Het 
is zinvol om een lijst aan te leggen van mensen die we kunnen aanspreken. 

 
3. Schoolfeest BBQ 

 Tijdens het schoolfeest staat de ouderraad net als vorig jaar in bij de barbecue voor de 
aanvulling van groenten etc., de uitdeling van het vlees en hulp bij het bakken zelf. 

 
4. Verslaggeving schoolraad 

 De schoolraad van donderdag 2 februari ‘23 was de laatste voor Paul Lamar, die door 
oud-ouderraadslid Inge Van Hoof wordt opgevolgd, en voor Veerle, die door Ineke zal 
worden opgevolgd als voorzitster. 
Het ziet er naar uit dat de drank ’s middags duurder wordt aangezien de prijzen nu 
echt veel te laag liggen.  Deze indexatie geldt voor de vaste middagprijs (omdat men 
niet bijhoudt wie er soep, water, melk of niet drinkt). 
Als de school niet uit de kosten komt, zijn er scenario’s om de naschoolse opvang 
betalend te maken, hoewel veel (thuis)werkende ouders dit als onrechtvaardig 
aanvoelen.  Op een vergadering van de gemeente zou er al beslist zijn om de bijdrage 
voor de voor- en naschoolse opvang vanaf 1 januari ’24 (eindelijk) te indexeren.  De 
discussie gaat nu nog over de datum; een school werkt nl. niet met kalender- maar 
met schooljaren en prefereert die indexatie vanaf 1 september ’23. 

 Op woensdag 8 februari ‘23 vond er een infovergadering plaats van de gemeente over 
de trajectcontrole voor autoverkeer in de Zwarte Leeuwstraat.  40% rijdt te snel en 80 
à 90% is doorgaand verkeer, ook wegens de herinrichting van de vesten in Mechelen 
waardoor het verkeer zich een weg zoekt naar de R6.  Er wordt overwogen om 50km/u 
toe te laten in de Gestellei; het is immers belangrijk dat er een geprefereerde weg is 
(bvb. naar het containerpark) en liefst niet via een school ... 
Verder gaat ambtenaar Rudy het met de gemeentediensten (nogmaals) opnemen om 
een ‘Octopuspaal’ aan de in-/uitgang van de lagere school te plaatsen op het voetpad.  
Bijkomende paaltjes zorgen voor een visuele afscherming tussen voetgangers en het 
overige verkeer, wat de verkeersveiligheid aan de school ten goede komt. 
Verder wisten de burgemeester en schepenen nog te melden dat de Vlaamse overheid 
de lichten aan het kruispunt van brasserie De Roos in 3 fases zal instellen en dit na 
een dodelijk dodehoekongeval.  Dit betekent dat bvb. eerst fietsers groen licht krijgen, 
dan het autoverkeer op de Putsesteenweg en tenslotte dat van de Bruinbeekstraat en 
de Zwarte Leeuwstraat. 
Op de vergadering van de ouderraad wordt de vraag gesteld naar een zebrapad van 
het pleintje voor de school naar de Kerselaarstraat en zelfs een tweede richting 
glasbollen.  Of een zone 30 zodat je geen zebrapaden nodig hebt en overal mag 
oversteken.  Men merkt op dat het drukke autoverkeer in de Zwarte Leeuwstraat nu al 
leidt tot het voorbijsteken van fietsers ondanks het feit dat het een fietsstraat is. 

 Last but not least werd op de schoolraad ook de longlist overlopen voor extra 
infrastructuur.  De opgesomde noden zijn redelijk en verdedigbaar. 
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5. Naschoolse activiteiten 

 Aan het begin en het einde van de zomervakantie organiseert Jeti kampjes op school, 
waarbij per inschrijving een deeltje van het geld naar onze school vloeit.  Dit kan 
worden uitgebreid naar bvb. de paasvakantie of het midden van de grote vakantie en 
de locatie vormt een meerwaarde voor de kinderen van onze eigen school. 

 Ook komt het onze school (financieel) ten goede dat er op maandagavond een 10-tal 
sporters terecht kunnen. 

 
6. Leefwereld van de kinderen (Nieuws uit de klassen) 

 Juf Kristel (derde leerjaar) meldt dat in de lagere school testen in het kader van het 
leervolgsysteem werden gehouden in februari.  Deze testen blijken meestal vrij goed in 
vergelijking met andere scholen voor wat betreft wiskunde, lezen en spelling.  Nu 
worden deze resultaten besproken met juf Leen om te kijken of er kinderen extra 
begeleiding nodig hebben, wat dan op de oudercontacten kan worden overlegd.  
Sommige kinderen zijn bvb. ‘te talig’, waardoor er extra leesmomenten of 
professionele hulp wenselijk zijn. 
Deze week is het jeugdboekenweek met vrijdag om 15u15 een creatief toneeltje ‘De 
Geluksvogels’, wat past bij het schoolthema ‘ons warm nest’.  Er is verder aandacht 
voor goed in je vel zitten, yoga & meditatie en een gezond ontbijt.  Morgen komt 
iedereen in pyjama naar school wegens Bednet (afstandsonderwijs voor zieke 
kinderen) en is er ook een fotozoektocht voor zowel kleuters als lagere schoolkinderen 
waarbij de 2 winnaars een boekenbon ontvangen. 

 
7. Varia 

 Een ouder stelt wel algemeen op de hoogte te zijn maar individueel geen idee te 
hebben waar zijn kleuter zou moeten staan.  De school is verplicht om één 
oudercontact te organiseren en doet meer door aan het begin en aan het einde van 
het schooljaar een contact met de ouders te hebben.  De vraag is of er voor kleuters 
ook een tussenoudercontact mogelijk is?  Ook zou het voor ouders handig zijn om per 
schooljaar te beschikken over een overzicht van hoe ver een kind moet staan voor wat 
betreft (de moeilijkheid van) puzzelen, lezen, oefeningen bvb. in Zonnekind of op 
computermeester.be, pengreep etc. 

 I.v.m. ouders die hun kleuters komen ophalen net na de laatste schoolbel, vraagt een 
ouder of dit kan worden verbeterd door bvb. in de nieuwsbrief ouders te vragen achter 
de lijn te blijven en/of door deze no-gozone voor ouders aan de schoolpoort uit te 
breiden.  Nu zijn er ouders die bewust later komen om deze situatie te vermijden want 
zeker als de lagere schoolkinderen voorbij komen, is het pure chaos. 

 Betreffende gezond eten is het als school moeilijk om sandwiches met choco te 
vermijden.  Over het algemeen wordt de fruitspeeltijd in de voormiddag (en de 
koekjesspeeltijd in de namiddag) goed gerespecteerd.  Als kleuter krijg je een briefje 
mee als je zondigt.  Het lege brooddozenprobleem doet zich niet voor op onze school.  
Bij het toezicht zijn er ook leerkrachten aanwezig en die merken dit in elk geval niet op. 
 
 
 
 
 



4 

 
Misschien kan er een workshop rond gezonde brooddozen (alsook EHBO bij kinderen) 
worden georganiseerd?   Laatst was er op een voormiddag in het derde leerjaar bij 
WereldOriëntatie de vraag wie nu de gezondste voeding bij zich had (bvb. bruin brood 
zonder choco).  Marketing speelt in op ongezonde producten die vaak goedkoper zijn 
(zo zijn koekjes goedkoper dan druiven).  Als vereniging kan je overschotten van 
groenten en fruit ophalen bij de veilingen (maar dit is arbeidsintensief). 

 
Volgende vergadering: maandag 8 mei 2023 (om 20 uur).  
 


